
Referat fra den ekstra ordinære generalforsamling afholdt d. 10 november 1999

Referent: Flemming Jørgensen (nr. 140)

Der blev budt velkommen og konstateret at samlingen var lovligt indkaldt.

Der blev ikke valgt nogen dirigent da der kun var et punkt på programmet.

21 husstande var mødt op og der var afgivet 3 brevstemmer, således at i alt 24 stemmer kunne afgives.

Jon Mikkelsen fra Alm. Brand var mødt op for at fortælle om forsikringen samt svare på spørgsmål i den forbindelse.

De oplyste:

♦ At den samlede forsikring pris i de næste 5 år vil ligge på ca. 104.000 kr. årligt, og at den kun vil stige med
indeksreguleringen. Prisen i dag hos Østifterne er ca. 124.000 kr. og kun garanteret for 1 år ad gangen.

♦ At vi selv kontakter Alm. Brand og forsikringsskader under 5000 kr. vil blive udbetalt, hvis skaden bliver dækket
uden at der skal skrives en skades anmeldelse først.

♦ At hvis forsikringsskaden overstiger 5000 kr. vil der komme en taksator ud og besigtige skaden.

♦ At vi ikke har nogen selvrisiko.

♦ At vi får en bedre rørskade dækning end i dag samt at der er en bedre råd og svamp forsikring end i dag.

♦ At en assurandør ville kontakte os om at afgive et tilbud på at få samlet forsikringerne, med  bl.a. 10% rabat på
familieforsikringen og 15% kerne kunderabat.

♦ Policen ville bestyrelsen (formanden) få, men betingelserne vil blive uddelt til alle.

Der stillet følgende spørgsmål:

Hvad nyt er der i denne police som vi ikke havde før ?

Vi tager selv kontakten til forsikringsselskabet i skades situationer og dermed ingen forsinkende mellemled. Formanden
ville også være glad for slippe for at blive involveret i alles forsikringssager.
Vi får en bedre dækning med hensyn til råd og svamp, samt en bedre afskrivning i skades situationer. Desuden er
vores udestuer og pergolaer er nu dækket ind.

Hvor meget billigere bliver så forsikringen for den enkelte ?

Prisen i Østifterne er p.t. ca. 8,53 kr. pr m² og prisen i Alm. Brand bliver ca. 7,18 kr. pr m² altså en besparelse på ca.
kr. 1,35 pr. m², så en husstand på 88m² får en besparelse på ca. 118,-  kr. om året.

Der blev spurgt om hvorfor ikke alle havde fået betingelserne så den enkelte kunne se om det var noget for ham ?

Hertil blev svaret at alle i bestyrelsen havde gennemlæst forsikringsbetingelserne uden at komme med nogle
kommentarer, og at alle var enige om at det var en god forsikring. Man havde skønnet at forsikringerne stort set var
identiske, og da forsikringer er et lav interesse produkt, stolede man på den person i bestyrelsen med forsikrings faglig
viden, der sagde god for forsikringsbetingelserne.

Der blev herefter stemt om vi skulle skifte forsikringsselskab. Resultatet blev: 24 for, 0 imod og ingen undlod at
stemme.

Herefter blev der vist en video om tyverisikring fra det kriminalpræventive råd. og der kom en debat om hvordan vi
sikre vores huse bedre.

Formanden takkede for fremmødet og mødet sluttede kl 20.30.


